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Tisztelt Elnök Asszony!
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Érkezett : 2005 a KT 17.

Írásbeli kérdés

„Úttalan utakon?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Kóka

János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

K/17102. számon benyújtott kérdésemre adott válaszában úgy fogalmazott : „A Dobozról
Gyulára vezető összekötő út fejlesztése jelenlegi terveink között nem szerepel ." Ez a mondat
nagyon sok dobozit és Békés megyeit háborított fel a következő okokból : A Fekete-Körös
remetei hídjának lezárása, a forgalomnak a Doboz-Gyula útra terelése miatt mindenki
számára teljesen nyilvánvalóvá vált, hogy az út minősége alig alkalmas közlekedésre,
tekintetbe véve a megnövekedett tehergépjármű-forgalmat . Gyulán működik a megyei kórház,
amely több tízezer ember, a súlyos betegek számára csak ezen a minősíthetetlen úton érhető
el .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nem szerepel a Miniszter Úr jelenlegi tervei között ezen szakasz fejlesztése?

Mi az a legközelebb időpont, amikor szóba jöhet az út korszerűsítése?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . 10. 12 .

Tisztelettel

Erdős Norbert
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